## Hungary - Checklist for Conference Visa

Date:

List of required documents	Check Box	Remarks
One visa application form duly filled out and signed.		
Two recent photographs in color, of head on, with the uncovered head for gent and white background.		
Letter of invitation of the inviting Hungarian company. (If Egyptian Co. must be validated by the competent local authorities).		
Round flight ticket or Reservation indicating the complete itinerary of the tour. If the trip has several destinations, it is also necessary to present the tickets for the trip between them.		From: TO:
Proof of accomodation in Hungary.		
Travel assistance policy of a duration equal to that requested for visa, valid for all the countries of the Schengen space, that covers the medical expenses and of repatriation in case of accident or disease (minimum cover: € 30.000).		
Justification of the socio professional situation of the traveler. (e.g.: children(s) birth certificate, marriage certificate, degree certificate, documents about private property, employment letter)		
Up-to-date personal bank account statement for the last 6 months. In the absence of bank account, proof of other assets has to be provided.		
Passport valid up to 3 months from the visa issuing date.  For foreigners: a residence for non-touristic purposes is required and to be valid for 3 months after returning from Hungary		
Certificate of movements issued by the Mugamma.		
Proof of the applicant's family ties and marital status through an extract of the Kid Aely family register		
Photocopy of first page of the passport + photocopy of all visas and stamps (Including former passports with Schengen Visas).		
Travelling alone or with another person (in case of travelling with another person his/her copy of visa must attached)  Rejected visa application(s) before from a Schengen Member		
State or not		
Parental approval from both parents for a child who is traveling alone, or with one of the parents or with a travel companion		

## **Remarks:**

\_\_\_\_\_

**Declaration:** I have been informed that an application **without a complete set of documentation** according to above mentioned checklist may result to the rejection of my visa application. Submitting **false documents** is an automatic reason for rejection. Checking and verifying the data content and originality of the documents is **the sole responsibility of the person submitting the application.** 

## Please Note:

- \* The visa must be applied in person.
- \* All documentation must be submitted in Hungarian or English language.
- \* For children registered in a parent's passport, a separate application from has to be submitted.
- \* The first day of the 15-day administrative period begins when the Embassy of Hungary received the application
- \* Original documents must be presented, additional photocopies may be required.
- \* The visa fee is **non-refundable.**

**ATTENTION:** The Embassy of Hungary has the right to ask any other additional documents it considers necessary, may call the applicant for an interview, and has a contractual right of refusal without any explanation. If there is a change in the submitted reservations, the Embassy of Hungary must be informed immediately. By signing the checklist, I agree that the authenticity of my submitted documents can be checked by the Embassy of Hungary in cooperation with the Egyptian banks and authorities.

By signing, I acknowledge that I have read and accepted the content of the checklist and I have received one sample of this document.

signature:	Applicant
Quality Check:	VFS officer

## المجر - قائمة المراجعة لتأشيرة المؤتمرات

التاريخ:

الملاحظات	مربع التأكيد	قائمة الوثاق المطلوبة	
		عدد 1 استمارة طلب تأشيرة ممليئة حسب الأصول وموقعة.	
		عدد 2 صورة فوتوغرافية حديثة بألوان، للوجه، مع كشف الرأس للرجال وخلفية	
		بيضاء.	
		خطاب دعوة من الشركة المجرية الداعية.	
من: إلى:		تذكرة طيران ذهاب وعودة أو حجز يوضح خطسير الرحلة بالكامل. إذا كانت الرحلة لها عدة وجهات، فمن الضروري أيضًا تقديم تذاكر الرحلة فيما بينها.	
		إثبات الإقامة في المجر	
		بوليصة تأمين السفر لمدة تساوي المدة المطلوبة للحصول على التأشيرة، صالحة لجميع	
		دول منطقة شنغن، وتغطي النفقات الطبية والعودة إلى الوطن في حالة وقوع حادث أو مرض (الحد الأدنى للتغطية: 30000 يورو).	
		إثباتات الوضع الاجتماعي المهني للمسافر.	
		(على سبيل المثال: شهادة ميلاد الأطفال، شهادة الزواج، شهادة الدرجة العلمية، وثائق حول الملكية الخاصة، خطاب التوظيف)	
		كشف حساب بنكى شخصى حديث لل6 أشهر الأخيرة. في حالة عدم وجود حساب بنكي، يجب تقديم إثبات للأصول الأخرى.	
		جواز سفر صالح لمدة تصل إلى <u>3 أشهر</u> من تاريخ إصدار التأشيرة.	
		للأجانب: يشترط الإقامة لأغراض غير سياحية وأن تكون صالحة لمدة 3 أشهر بعد العودة من المجر	
		شهادة التحركات الصادرة من المجمع	
		إثبات الروابط العانلية والحالة الاجتماعية لمقدم الطلب من خلال مستخرج قيد عانلي	
		صورة ضوئية من الصفحة الأولى من جواز السفر + صورة ضوئية من جميع التأشيرات والأختام (بما في ذلك جوازات السفر السابقة مع تأشيرات شنغن).	
		هل يكون السفر بمفردك أو مع شُخص آخر (في حالة السفر مع شخص آخر يجب إرفاق نسخة من تأشيرته/تأشيرتها)	
		هل توجد طلبات التأشيرة المرفوضة من قبل من دولة أعضاء دول الشنغن أم لا	
		موافقة الوالدين من كلي الوالدين بالنسبة للطفل الذي يسافر بمفرده أو مع أحد الوالدين أو مع مرافق في السفر	

الملاحظات:

ورة أعلاه قد يؤدي إلى رفض طلب التأشيرة الخاص بي.	مجموعة كاملة من الوثائق وفقًا لقائمة المراجعة المذك	إقرار: - لقد تم إبلاغي بأن الطلب المقدم بدون
دات هو <b>مسئولية الشخص مقدم الطلب وحده.</b>	. المراجعة والتحقق من محتوى البيانات وأصلية المستن	يعد تقديم مستندات مزورة سببًا تلقائيًا للرفض
		د الملاحظة

- \* يجب تقديم طلب التأشيرة شخصيًا.
- \* يجب تقديم جميع الوثائق باللغة المجرية أو الإنجليزية.
- \* يبدأ اليوم الأولُّ من الفترة الإدارية البالغة 15 يومًا نت تاريخ تلقى سفارة المجر للطلب
  - \* بالنسبة للأطفال المسجلين في جواز سفر أحد الوالدين، يجب تقديم طلب منفصل لهم.
    - \* يجب تقديم المستندات الأصلية، وقد تكون هناك حاجة لصور ضئوية إضافية.
      - \* رسوم التأشيرة غير قابلة للاسترداد.

تنبيه: لسفارة المجر الحق في طلب أي مستندات إضافية أخرى تعتبرها ضرورية، ويجوز لها الاتصال بمقدم الطلب لإجراء مقابلة، ولها الحق التعاقدي في

الرفض دون أي تفسير. إذا كان هناك تغيير في الحجوزات المقدمة، فيجب إبلاغ سفارة المجر على الفور. من هناك تغيير في الحجوزات المقدمة، فيجب إبلاغ سفارة المجر على الفور. من خلال التوقيع على قائمة المراجعة، أو افق على إمكانية قيام سفارة المجر بالتحقق من صحة المستندات المقدمة بالتعاون مع البنوك والسلطات المصرية. من خلال التوقيع، أقر بأنني قرأت محتوى قائمة المراجعة وقبلته، كما أنني تلقيت نسخة واحدة من هذه الوثيقة.

الله كالرن الموليع، الرا بالتي مرات المحمولي فالماء المرابجات ولبسة، لما التي تعيت فللماء والحدة الل المدار الوليماء	سسري.
توقيع مقدم الطلب:	إدخال البيانات: _
توقیع موظف VFS:	مراجعة الجودة:_